
   

 

  

College van Gedeputeerde Staten 

Provincie Limburg 

Postbus 5700 

6202 MA Maastricht 

 

Maastricht, 25 april 2025 

Betreft: Levering stroom Energielandgoed Wellsmeer aan het Duitse net 

 

Geachte College, 

In het artikel van de Limburger van 24 april jongstleden “Bergen in gesprek over levering opbrengst 

megazonnepark aan Duits stroomnet” wordt verslag gedaan van een gemeenteraadsvergadering van 

de gemeente Bergen van 22 april. Wat in dit verslag is weergegeven is aanleiding voor een aantal 

vragen van de BBB-fractie. 

Er wordt melding gemaakt van de mogelijkheid om het energielandgoed Wellsmeer aan te sluiten op 

het Duitse stroomnet.  

1. Bent u hiervan op de hoogte en kunt u nagaan hoe serieus deze optie is en het antwoord 

hierop met PS delen? 

Tijdens de commissievergadering LEO van 18 april jongstleden bespraken wij een sonderend stuk 

inzake het opstarten van een projectprocedure voor de aansluiting van het Energielandschap 

Welsmeer (ELWM) op het landelijk net, en het plaatsen van dit project op de pMIEK lijst. De 

vergadering kwam vrijwel unaniem tot een positief advies. Echter was op dat moment de optie van 

de aansluiting op het Duitse net niet bekend.  

2. Bent u van mening wanneer bij navraag blijkt dat deze aansluiting een serieuze optie is dit 

sonderend stuk nog een keer voorgelegd moet worden aan de Statencommissie, en dat dit 

project dan vooralsnog nog niet toegevoegd moet worden aan de overvolle pMIEK lijst? 

Realisatie van het ELWM moet een belangrijke bijdrage leveren aan het realiseren van de RES-

doelstellingen van Noord- en Midden-Limburg.  

3. Draagt volgens u de opwekcapaciteit nog wel bij aan de RES-doelstellingen, indien de 

opbrengst ten goede komt aan het Duitse net? Zo ja, waarom? Zo nee, hoe denkt u te gaan 

voorzien in de opwekcapaciteit, die hiermee voor deze regio verloren gaat? 

In het krantenartikel is er sprake van dat de provincie vindt, dat elders in Limburg 2 soortgelijke 

opwekkers moeten komen om versnippering van zonneparken tegen te gaan.  

4. Klopt deze opmerking? Zo ja bij welke gelegenheid is dit gezegd?  

5. Zijn deze 2 projecten deel van “Bijlage XIII Lijst van zonneparkprojecten” die een 

uitzondering hebben in de recent herziene omgevingsverordening Limburg op het strikte 

nee, tenzij?  

a. Zo ja welke projecten betreft het?  



   

 

  

b. Zo nee, waar is de besluitvorming op gebaseerd om naast genoemde 22 projecten te 

komen tot nog 2 “Wellsmeer-achtige” projecten en hoe denkt u te voldoen aan 

genoemd “Nee tenzij” principe? En op welke manier wordt PS betrokken in de 

besluitvorming van deze projecten? 

6. Zijn deze twee projecten ook al meegenomen in het sonderende stuk Actualisering POVI van 

82425? Zo nee, moet dit niet alsnog gebeuren? Zo ja, waar kunnen we dit terugvinden? 

 

Wij zien uw schriftelijke beantwoording graag tegenmoet, binnen de daarvoor gestelde termijn. 

Namens de BBB fractie, 

John Huizing 

 

(1) https://www.limburger.nl/regio/bergen/bergen-in-gesprek-over-levering-opbrengst-

megazonnepark-aan-duits-stroomnet/60687784.html  
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